

12 Sep 2018- SHUN TAK TRAVEL SERVICES LTD

****Special Announcement** 特別**

通知**

Dear All Valued Partners 致各大同業,

Typhoon Signal #3 in Macau is now “ON”, please find below arrangement for both observation deck and 360 café at Macau Tower!

因澳門現正懸掛 3 號風球，以下為澳門旅遊塔觀光層和 360 旋轉餐廳於風球懸

掛期間之特別安排：

1. Tower observation deck 58 & 61 floor are closed will be closed until further notice due to weather condition.

旅遊塔觀光層 58 及 61 樓將於今天稍後時間關閉。

- a. Guest can come after the typhoon is off or before they leave Macau.
客人可以在颱風過後或離開澳門之前來澳門旅遊塔。
- b. If they unable to attend, please make cancellation with us.
如果他們無法前往，請向我們申請取消門票

2. 360 café 2 sessions of Lunch, Tea are still at 360 café. However, today's dinner will be moved to banquet hall at level 3

今天兩場自助午餐、下午茶套餐仍在 360 旋轉餐廳進行，但今天的自助晚餐將轉

移至 3 樓宴會廳。

- a. Please check with us if order could change to another date according to guests' need.
根據客人的需要，如需要更改訂單日期，請與我們聯繫。

- b. If your guests do not wish to have dinner at banquet hall, please make cancellation with us as quickly as you can (Please do let your guests know the complimentary ticket cannot be refunded, or, they cannot get the refund from the meal package if they already have meal)

如果客人不希望在宴會廳享用晚餐，請盡快與我們取消訂餐 (請讓您的客人知道免費門票不獲退款，或者，如果他們已經用餐，他們將無法獲得退款)

3. If typhoon signal #8 is “ON” in Macau, the whole tower will be closed!

如果澳門懸掛 8 號風球，整座澳門旅遊塔將會即時關閉！

如有任何問題，請再與我們聯絡。

For any reservation and enquiries, please feel free to contact us:

✧ Call Agency Hotline: (852) **2283-2622**

✧ Agency Fax: (852) **2283-2747** Finance Fax: (852) **2283-2737**

✧ Email: gsa_booking@shuntak-hospitalityservices.com OR
overseas_booking@shuntak-hospitalityservices.com

✧ Book through Journey-Online System

SHUN TAK TRAVEL SERVICES LTD

General Line: (852) 2859 3496

Fax: (852) 2283 2727

Email: sales@shuntak-hospitalityservices.com

Website: www.shuntaktravel.com

License No.: 350674